
 Protokół Nr  XXVI/06 
 

z XXVI sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 27 stycznia 2006 r. w godz. 12.00 do 15.30  
w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Mieścisku. 
 
 
Adn. 1 
 
 XXVI sesję Rady Gminy Mieścisko otworzył Przewodniczący Rady Gminy – 
P.Janusz Górski. 
Na wstępie powitał: 
- radnych Rady Gminy Mieścisko, 
- Wójta Gminy – P.Andrzeja Banaszyńskiego oraz pracowników Urzedu Gminy, 
- radnych powiatowych: P.Lecha Plucińskiego i P.Tadeusza Synorackiego, 
- Prezesa Gminnego Koła Emerytów i Rencistów – P.Stefanię Kneć, 
-Komendanta Komisariatu Policji w Skokach – P.Jacka Matysiaka, 
- Delegata do Powiatowej Izby Rolniczej w Wągrowcu – P.Ryszarda Sadłowskiego, 
- sołtysów wsi, 
- oraz wszystkich gości i uczestników dzisiejszej sesji. 
(Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1, a sołtysów Nr 2 do protokołu z 
sesji). 
 
Adn. 2 
 
 Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że na dzisiejszej sesji na 15 radnych, 
obecnych jest 13 i 2 nieobecnych usprawiedliwionych, wobec czego Rada jest prawomocna 
do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 
Radni nieobecni usprawiedliwieni to: 
- P.Adam Hoffmann, 
- P.Ryszard Rodzewicz. 
(Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 3 do protokołu z sesji). 
 
Adn. 3 
 
 Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad XXVI sesji Rady Gminy, jaki 
radni i goście otrzymali wcześniej z zaproszeniem. 
Jednocześnie zwrócił się z pytaniem o uwagi do przedstawionego porządku. 
Wójt Gminy – wnioskował o wprowadzenie do w/w porządku dodatkowej uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Nr XXV/209/05 Rady Gminy Mieścisko z dnia 20 grudnia 2005 r. w sprawie 
zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2006. 
W/w zmiana wynika z nie ujęcia środków w wysokości 5.000 EURO, jakie gmina Mieścisko 
otrzymała uczestnicząc w międzynarodowym projekcie finansowanym przez gminy 
holenderskie, który miał na celu przekazanie doświadczeń z zakresu oszczędnej gospodarki 
energii wytwarzanej przy pomocy paliw konwencjonalnych oraz promowanie rozwiązań z 
wykorzystaniem alternatywnych źródeł energii. W/w środki mają służyć  sfinansowaniu 
projektów technicznych i wykonywanie audytów, które umożliwią gminie skorzystanie z 
unijnych środków pomocowych na realizację projektów z zakresu wprowadzenia źródeł 
energii odnawialnej. 
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W związku z powyższym Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem kto jest za 
wprowadzeniem zgłoszonego projektu uchwały do porządku sesji. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 13 głosach „za” zdecydowali aby w/w projekt 
uchwały wprowadzić do porządku sesji. 
Innych uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
Porządek obrad XXVI sesji Rady Gminy po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przedstawienie porządku obrad XXVI sesji Rady Gminy – możliwość wprowadzenia 

zmian. 
4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania sołtysów. 
7. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Informacja z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
9. Informacja z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
10. Podjęcie uchwał: 

10.1. w sprawie zaciągnięcia pożyczki na prefinansowanie projektów wspartych 
pomocą finansową ze środków Unii Europejskiej w ramach działania „Odnowa 
wsi oraz zachowanie i ochrona dziedzictwa kulturowego”, 

10.2. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
10.3. w sprawie obligacji komunalnych, 
10.4. w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Mieścisko nr XXV/209/05 z dnia 

20.12.2005 r. w sprawie zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków 
Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2006, 

10.5. w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2006 rok, 
10.6. w sprawie utworzenia Związku Gmin Szlaku Piastowskiego, 
10.7. w sprawie przyjęcia Statutu Związku Gmin Szlaku Piastowskiego, 
10.8. w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej w Miłosławicach, 
10.9. w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej w Popowie Kościelnym, 
10.10. w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej zabudowanej w Mieścisku, 
10.11. w sprawie przekazania Grupie Energetycznej ENEA S.A. rozbudowanego w 

2006 roku oświetlenia drogowego wzdłuż drogi gminnej nr 220553 do Zbietki. 
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne głosy i wnioski. 
13. Zakończenie. 

 
Adn. 4 
 
 Przewodniczący Rady postawił wniosek o przyjęcie protokołu z ostatniej sesji bez 
odczytywania z możliwością wglądu w biurze Rady, poczym poddał go pod głosowanie. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 13 głosach „za” przyjęli protokół z ostatniej sesji 
przez aklamację. 
 
 
Adn. 5 – Interpelacje i zapytania radnych 
 
- radny Kuryłowicz – zwrócił uwagę, że nasza gmina jest zakwalifikowana przy dopłatach 
bezpośrednich do „NW”, w tym położona jest w dorzeczu rzeki Wełny. Stan tej rzeki jest 
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bardzo zły. Należałoby ją udrożnić, oczyszczać, bo jeśli ktoś się dopatrzy to może nas 
pozbawić „NW” bo nic się nie robi w tym zakresie. 
- radny Staroń -  skierował na ręce radnego powiatowego interpelację pisemną. Dotyczy ona 
położenia chodnika lub utwardzenia pobocza ok.10m w miejscowości Ruda Koźlanka przy 
posesji P.Jeruzal na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej i powiatowej. Po uzyskaniu 
materiałów zainteresowany wykonałby to sam.. Jest to miejsce niebezpieczne i stwarza 
zagrożenie dla ludzi tam zamieszkałych. 
- radna Kapczyńska – w związku z wysokimi mrozami zapytała czy na terenie naszej gminy 
są osoby, które marzną, nie mają schronienia ? 
- radny Graczyk – w sprawie niewłaściwego oznakowania poziomego  łączącego drogę 
powiatowa z wojewódzką w Mieścisku. Jest problem wjechać z ulicy Pocztowej, czy 
Janowieckiej w ul. Gnieźnieńska. Są 2 linie ciągłe. W tym układzie jest niemożliwością 
wjechać nawet samochodem osobowym i przyczepą a samochodem ciężarowym jest problem. 
- radny Raysner – w związku z zatrzymywaniem się autobusu na prośbę wysiadających  
 mieszkańców przy tartaku tj. .nieformalnie przeniesiony przystanek i możliwością zadeptania 
rosnących tam krzewów wnioskował aby na wiosnę przesadzić te krzewy w inne miejsce. 
 
Adn. 6 – zapytania sołtysów 
 
Sołtysi na dzisiejszej sesji nie zgłosili zapytań. 
 
Adn. 7 
 
Wójt Gminy przedstawił informację z pracy w okresie międzysesyjnym. 
(Informacja stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 
 
Adn. 8 
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył informację ze swojej pracy w okresie międzysesyjnym 
która polegała na: 
- 21 grudnia 2005 r. – udział w spotkaniu wigilijnym w świetlicy socjoterapeutycznej, 
- 27 grudnia 2005 r. – złożenie wiązanek kwiatów pod Obeliskiem z okazji rocznicy  
                                    Powstania Wielkopolskiego, 
                                 -  udział w spotkaniu z kombatantami w Urzędzie Gminy, 
- 6 stycznia 2006 r.  – udział w spotkaniu noworocznym z udziałem władz województwa,  

Powiatu, 
- 8 stycznia 2006 r.  – udział w finale Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, 
- 16 stycznia 2006 r. – udział w spotkaniu i podziękowanie wolontariuszom WOSP, 
- 18 stycznia 2006 r. -  udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy, 
- 21 stycznia 2006 r. – udział w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym OSP Zabiczyn oraz  
                                     przekazaniu jednostce z Zabiczyna wozu strażackiego przywiezionego  
                                     z partnerskiej gminy z Niemiec. 
 
 
Adn. 9 
 
Przewodniczący Komisji Rady Gminy złożyli informację ze swojej pracy w okresie 
międzysesyjnym: 
- radny Marian Witucki – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony 
Środowiska i Komunikacji Rady Gminy poinformował o odbyciu 2 posiedzeń: 
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- w dniu 10 stycznia 2006 r. z udziałem przedstawicieli: Wojewódzkiego i Powiatowego 
Zarządu Dróg. Tematem posiedzenia było: 
1. Informacja na temat przebiegu zimowego utrzymania dróg i ulic. 
2. Informacja o wykonanych pracach remontowych i inwestycyjnych na drogach gminy 
Mieścisko w roku 2005 oraz plany w tym zakresie na rok 2006; 
- w dniu 18.01.2006 r. – tematem było zaopiniowanie materiałów na dzisiejszą sesję. 
- radny Ireneusz Migas – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i 
Budżetu odbyła 1 posiedzenie wspólne z pozostałymi komisjami, którego tematem było 
zaopiniowanie materiałów na sesję. Ponadto Komisja wzięła udział w spotkaniu z sołtysami w 
dniu 23 stycznia 2006 r. z udziałem Powiatowego Lekarza Weterynarii; 
- radny Kazimierz Staroń -  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował o odbyciu 1 
wspólnego posiedzenia na temat zaopiniowania materiałów na dzisiejszą sesję; 
- radna Jadwiga Soczka – Z-ca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Spraw 
Socjalnych i Samorządu poinformował również o odbyciu 1 wspólnego posiedzenia Komisji. 
Przewodniczący Komisji jednocześnie poinformowali, że protokoły z posiedzeń Komisji są 
do wglądu w biurze Rady. 
 
Adn. 10 – podjęcie Uchwał 
 
- uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki na prefinansowanie projektów wspartych pomocą 
finansowa ze środków Unii Europejskiej w ramach działania „Odnowa wsi oraz zachowanie i 
ochrona dziedzictwa kulturowego” 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Skarbnik Gminy – P.Teresa Samarzewska. 
Projekt uchwały był przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. 
Dla przypomnienia dodała, że planowana kwota zaciągnięcia pożyczki 405.917 zł  jest 
uwzględniona w budżecie na 2006 rok i zostanie przeznaczona na realizację następujących 
projektów: 

1) odnowa obiektów użyteczności publicznej i kompleksów sportowo-rekreacyjnych w 
miejscowości Popowo Kościelne. 

Zaplanowane środki w budżecie na 2006 rok to 415.917 zł, z czego: 
- 326.800 zł to pożyczka na prefinansowanie 
- 89.117 zł to środki własne gminy 
2) Remont budynku Domu Kultury w Sarbii 
Zaplanowane środki w budżecie na 2006 rok to 100.000 zł, z czego 
- 79.117 zł – pożyczka na prefinansowanie 
- 20.883 zł – środki własne gminy. 

Spłata pożyczki nastąpi ze środków pochodzących z Unii Europejskiej na otrzymanie których 
zostały podpisane w dniu 11 stycznia 2006 r. dwie umowy z Samorządem Województwa. 
Do projektu uchwały radni nie zgłosili zapytań. 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady odczytał projekt w/w uchwały, którą 
następnie poddał pod głosowanie. 
Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki na prefinansowanie projektów wspartych pomocą 
finansową ze środków Unii Europejskiej w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie 
przy 13 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 
 
- uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
Projekt uchwały był przedmiotem opiniowania na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Skarbnika Gminy również ta uchwała wiąże się z budżetem gminy 
na 2006 r.. Zgodnie z załącznikiem nr 3 do budżetu Gminy na 2006 rok, planowana do 
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zaciągnięcia kwota kredytu wynosi 800.000 zł, który planuje się zaciągnąć na okres 5 lat z 
rocznym okresem karencji, który wchodzi w okres spłaty kredytu. 
Kredyt zostanie przeznaczony na realizację wydatków związanych z infrastrukturą i 
wydatków bieżących w roku 2006. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, którą następnie 
poddał pod głosowanie. 
Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w głosowaniu jawnym została 
przyjęta jednogłośnie przy 13 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 
 
- uchwała w sprawie emisji obligacji komunalnych 
Wyjaśnień do projektu uchwały  udzielił Wójt Gminy. 
W swojej wypowiedzi poinformował o podjętych działaniach w celu wyboru najlepszego 
źródła finansowania inwestycji „budowa hali sportowej z pomieszczeniami dydaktycznymi 
dla gimnazjum” oraz na infrastrukturę komunalną. Po wielu analizach, po zbadaniu 
możliwości finansowych gminy  okazało się, że obligacje komunalne są najbardziej 
elastyczne i najbardziej przydatne do realizacji naszego celu. Przewiduje się wyemitować 
dwie transze obligacji komunalnych na kwotę 2.000.000,00 zł kolejno w latach 2006 i 2007 
po 1.000.000,00 zł.  Wójt zwrócił się z wnioskiem o podjecie na dzisiejszej sesji uchwały aby  
można jak najszybciej dysponować środkami pieniężnymi a następnie możnaby rozpisać 
proces przetargowy na wykonawstwo. Optymistyczna wersja to rozpoczęcie w roku bieżącym 
budowy pomieszczeń dydaktycznych, a w roku przyszłym druga transza obligacji 
komunalnych żeby można zrobić „montaż finansowy” i uzyskać pieniądze dotacyjne z UE 
albo z innych źródeł finansowania. Na zakończenie swojej wypowiedzi Wójt dodał, że projekt 
uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych był  przedstawiany na poprzednich dwóch 
posiedzeniach Komisji, jednak jeśli są zapytania to prosi o ich zgłaszanie. 
- Przewodniczący Rady – stwierdził, że na Komisjach radni prawie jednogłośnie poparli 
propozycję emisji obligacji komunalnych jako dobre rozwiązania sfinansowania inwestycji. 
Niezależnie od tego zwrócił się do radnych o zapytania. 
W związku z brakiem pytań do projektu uchwały, Przewodniczący Rady odczytał projekt, 
poczym poddał pod głosowanie. 
Uchwała w sprawie emisji obligacji komunalnych w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie  
przy 13 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 
 
- uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy z dnia 20 grudnia 2005 r. w sprawie 
zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2006. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta po stronie dochodów i wydatków dochodzi  5.000 EURO tj. 
18.789 zł i to planuje się przeznaczyć na opracowanie projektów technicznych oraz 
wykonanie audytów dotyczących wykorzystania alternatywnych źródeł energii. 
Dochody i wydatki  GFOSiGW stanowią łącznie 51.657 zł. 
- Skarbnik Gminy – dodała, że z chwilą podjęcia tej uchwały jest konieczność dokonania 
zmiany w uchwale w sprawie zmian w budżecie Gminy. W związku z powyższym paragraf 6 
otrzymuje brzmienie: „Określa się kwotę przychodów i wydatków GFOSiGW w wysokości: 
51.657 zł”. 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, którą 
następnie poddał pod głosowanie. 
Na 13 radnych w/w uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
Nr 8 do protokołu. 
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- uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2006 rok. 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że do omówionego na wspólnym posiedzeniu Komisji projektu 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Wójt proponuje autopoprawki. Następnie odczytała 
proponowane autopoprawki, które polegają na zmianie wynikającej z przeniesienia wydatków 
zaplanowanych w dziale Rolnictwo i łowiectwo oraz w dziale Gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska. (Przedstawione zmiany stanowią załącznik do protokołu). 
Ponadto poinformowała o kolejnej autopoprawce polegającej na  zmniejszeniu rezerwy 
budżetowej o kwotę 20.040 zł i przeznaczeniu w/w kwoty  na koszty związane z 
zatrudnieniem 15 osób w ramach prac społecznie użytecznych. 
Radnym zostały przedstawione szacunkowe koszty zatrudnienia 15 osób przez okres 9 
miesięcy licząc od 1 kwietnia w roku 2006 r., gdzie koszty gminy wyniosą minimum 40%, a 
koszty Powiatowego Urzędu Pracy – 60%. Koszt zatrudnienia tych 15 osób (przez 10 godzin 
tygodniowo) wyniósłby 20.040 zł. 
Gmina występując do Powiatowego Urzędu Pracy o zatrudnienie 15 osób musi mieć w 
budżecie zagwarantowaną kwotę na zakup odzieży roboczej, narzędzi, koszty obsługi i 
nadzoru oraz wypłatę dla pracowników. 
Wypowiedź Skarbnika Gminy w sprawie zatrudnienia w ramach prac społecznie użytecznych 
15 osób poszerzyła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka. 
Na podstawie ustawy o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy wydane zostało 
rozporządzenie w sprawie trybu i organizacji prac społecznie użytecznych. Prace takie mogą 
być organizowane min. przez gminy dla osób, które pobierają świadczenia z pomocy 
społecznej. Osoby te będą skierowane do pracy w miejscu swojego zamieszkania. Nie zostaje  
z nimi nawiązany stosunek pracy i te osoby są stale osobami bezrobotnymi. Otrzymują 
wynagrodzenie w wysokości 6 zł za godzinę pracy. Tych prac mogą wykonywać 
maksymalnie do 10 godzin tygodniowo. Od pobieranego przez nich wynagrodzenia nie 
przewiduje się odprowadzenia żadnych świadczeń (ZUS, NW). W związku z powstałymi 
wątpliwościami Wójt zwrócił się do Starosty Powiatowego z powiadomieniem Dyrektora 
Wojewódzkiego Urzędu Pracy o wyjaśnienie kwestii świadczeń zdrowotnych, wypadkowego 
i badań lekarskich dla osób zatrudnionych w ramach prac społecznie użytecznych.. Nigdzie 
nie jest jasno podane kto miałby odprowadzać składkę z tytułu wypadku. Ta osoba otrzyma 6 
zł na godzinę, z tego Starosta może wypłacić do 60%, resztę t.j 40% pokrywa gmina. Oprócz 
tego na gminie – organizatorze prac będą ciążyły koszty związane z odzieżą roboczą, koszty 
nadzoru i koszty administracyjne. 
- radna Kapczyńska – zapytała w oparciu o jakie kryteria będzie nabór tych 15 osób ? 
- Sekretarz Gminy – wyjaśniła, że takich osób jest 72. 
- Wójt Gminy – wyjaśnił, że podjął decyzję o skorzystaniu z tej formy mimo wielu pytań. Jest 
to odpowiedzią również na wcześniejsze wnioski radnych aby te osoby co biorą zasiłki cos 
robili. Jednocześnie jest to nowy obowiązek który spadł na gminę. Ta osoba będzie nadal 
bezrobotną, ale moralnie będzie coś robić dla środowiska. Jest to też pomoc w sensie 
dodatkowego zarobku dla tych ludzi. Będą to osoby, które będą działały w swoich wsiach na 
rzecz ładu, porządku i estetyki. Gminę będzie to kosztowało 20 tys. .zł co stanowi 40%.. Jeśli 
chodzi o dobór, z tych 72 dobierzemy dobrych do których będziemy mieć zaufanie. 
Problematyczny jest fakt, że te osoby pracują bez umowy o pracę. Wójt oddelegowuje ich do 
pracy i praktycznie za nich odpowiada.. Co w sytuacji jeśli coś stanie się ?. Odpowiada ten co 
wydał dyspozycję. Istnieje wiele niedomówień, ale z drugiej strony jest to dodatkowe źródło 
środków które trafi do rodziny i wsie będą ładniejsze. Oceną danej osoby zajmie się 
środowisko. Wójt zwrócił się do radnych o uchwalenie tej autopoprawki, a co będzie dalej 
zobaczymy. 
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- Sekretarz Gminy – dodała, że nawiązując do w/w rozporządzenia należy do 31 stycznia br. 
złożyć do Starosty Powiatowego plan i dlatego muszą być zabezpieczone środki w budżecie. 
Na podstawie planu będzie spisane porozumienie. W zależności jakie gmina złoży 
zapotrzebowanie tyle będzie przyznane środków z Powiatowego Urzędu Pracy. Następnie 
przed każdym kwartałem będziemy musieli złożyć wniosek na konkretne osoby, na konkretną 
pracę. 
- Wójt – poinformował, że przy organizacji tych prac muszą się zaangażować sołtysi, wybrać 
konkretne osoby a z drugiej strony też rozliczać z wykonanej pracy. 
- radny Staroń – ocenił, że pomysł jest chwalebny, tylko muszą to być ludzie odpowiedzialni; 
- radny Witucki – stwierdził, że jest sceptycznie nastawiony co do takiego zatrudnienia. Jego 
zdaniem są to dodatkowe koszty. Urząd Gminy musi dokładnie policzyć ile to będzie 
kosztowało. Proponuje się posiłek regeneracyjny dla tych osób, a nie otrzymują go 
pracownicy zatrudnieni w normalnych systemach 8-godzinnych. Inna rzecz  to fakt, że nasze 
sądy nie potrafią poradzić sobie z osobami skierowanymi do pracy przymusowej, gdzie te 
osoby mają wyroki i nie wykonują tej pracy. 
- Wójt – wyjaśnił, że zostało powiedziane wszystko  to co na dzisiaj wiadomo. Nie można 
powiedzieć, że tej formy pracy nie wprowadzimy. Jeśli nie będzie zabezpieczeń o których 
wcześniej mówiono to Wójt oświadczył, że nie odważy się tego prowadzić. 
- radny Raysner – docenia to, że te osoby mogą dorobić, chociaż wygląda to na „dziwoląga” 
bo nie jest to stosunek pracy, nie wynagrodzenie to może ekwiwalent. Z kolei kto tutaj więcej 
odpowiada ? gmina czy Starostwo ? Z podziału dofinansowania  ekwiwalentu wychodzi, że w 
większym procencie Starosta. Patrząc na całą organizację to jednak odpowiedzialność za te 
osoby jest odwrotna. Ten co mniej finansuje ponosi większą odpowiedzialność czyli gmina. 
- radny Witucki – wyjaśnił, że trzeba też przewidzieć środki na ubezpieczenie od OC. 
- radna Kapczyńska – stwierdziła, że należy pójść w tym kierunku żeby dać szansę tym 
ludziom po dokładnym przeanalizowaniu „za” i „przeciw” i podjąć uchwałę. „Jeżeli ciężar 
odpowiedzialności miałby spaść jednoosobowo na Wójta z jego służbami to wtedy wycofamy 
się z tego”. 
- radny Migas – jego zdaniem należy podjąć tę inicjatywę otwierając drogę do działań w 
kierunku poprawy estetyki na wsiach. Z jednoczesnym wyjaśnieniem kwestii 
odpowiedzialności. Jeśli to nie zostanie wyjaśnione wtedy zrezygnujemy. 
- radny Staroń -  uważał, że należy podejść do tej inicjatywy; 
- Sekretarz Gminy – poinformowała, że zostało wystosowane pismo do Ministerstwa z 
zapytaniem czy udział gminy w wysokości 40% może być finansowany  z zasiłków, które te 
osoby pobierają ? 
- Kierownik OPS – P.Grażyna Witucka – przypomniała, że nieraz było mówione, żeby ludzie 
w ramach pobieranych świadczeń z OPS mieli jakąś formę aktywizacji, wykonywali 
obowiązkowo jakąś czynność. Tutaj ta forma zatrudnienia stanowiłaby pewien obowiązek 
włączenia się w życie społeczności a nie tylko bierne odbierane świadczeń. Na dzisiaj 
ustawodawca w ustawie o pomocy społecznej tych świadczeń nie obwarował. Mówi, że może 
być to realizowane w formie pieniężnej poddając pod rozwagę jak można wykorzystać te 
środki zarówno z budżetu własnego, jak i centralnego. Nie wskazano tej ewentualności, które 
wnosi rozporządzenie o pracach społecznie użytecznych że również te  środki można 
przeznaczyć na to działanie. Zatem wątpliwe jest to aby to świadczenie mogło być 
refundowane ze środków pomocy społecznej. Fakt jest taki, że rodzina jest nadal bezrobotną i 
nadal spełnia warunki do przyznania świadczeń; W rozumieniu P. Kierownik jedno z drugim 
kolidowałoby. 
- Przewodniczący Rady – jego zdaniem nie podejmując tej uchwały zamknęlibyśmy drogę 
całkowicie. Mimo wątpliwości warto tę uchwałę podjąć. 
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W związku z wyczerpaniem dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący Rady odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2006 rok, który następnie poddał pod 
głosowanie. 
Na 13 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 9 
do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie utworzenia Związku Gmin Szlaku Piastowskiego. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta w roku ubiegłym została podjęta uchwała o wyrażeniu zgody 
na przystąpienie do Związku Gmin Szlaku Piastowskiego w skład którego wchodzą gminy – 
członkowie Związku położone na terenie powiatów: gnieźnieńskiego, wrzesińskiego i 
wągrowieckiego. Z naszego powiatu jest tylko gmina Mieścisko. Zakres działania Związku to 
reprezentowanie i koordynacja działań na rzecz ochrony środowiska min. w zakresie 
gospodarki wodnej, ochrony powierzchni ziemi, ochrony przyrody, prowadzenia wspólnej 
gospodarki odpadami. 
Jednocześnie aby wyrazić wolę przystąpienia do tego Związku potrzebna jest uchwała w 
sprawie utworzenia Związku Gmin Szlaku Piastowskiego, jak również przyjęcie jego statutu 
przez Rady zainteresowanych gmin. Związek będzie działał na rzecz ochrony środowiska, a 
głównie zagospodarowanie odpadów. Jeśli chodzi o koszty jest to składka 1.000 zł. 
- radny Graczyk – zapytał czy w statucie Związku można ująć sprawę naszej rzeki Wełny ? 
- Wójt wyjaśnił, że w zakresie działania Związku jest zarówno gospodarka wodna jak i 
ochrona przyrody. 
- radny Raysner – zapytał czy Rada będzie wiedzieć co z tymi składkami będzie działo się. 
Chodzi o  to żeby była okresowa informacja dla poszczególnych rad ? 
- Wójt w odpowiedzi wyjaśnił, że jest przedstawicielem naszej gminy w Związku. Związek 
podlega takim samym procedurom jak gmina. Każdy przedstawiciel w Związku dostaje 
informację finansową. 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały 
w sprawie utworzenia Związku Gmin Szlaku Piastowskiego, który następnie poddał pod 
głosowanie. 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie przy 13 głosach „za” i stanowi załącznik 
Nr 9  do protokołu. 
Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Gmin Szlaku 
Piastowskiego, którą następnie poddał pod głosowanie. Uchwała w głosowaniu została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
- uchwałą w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej w Miłosławicach. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta przedmiotem uchwały jest kupno nieruchomości gruntowej 
położonej w Miłosławicach o powierzchni 0,2158 ha stanowiącą własność Państwa Haliny i 
Piotra Graczyk zam./Gorzewo celem przeznaczenia pod drogę gminną łączącą wsie Gorzewo 
i  Strzeszkowo. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, którą następnie 
poddał pod głosowanie. 
Na 12 radnych obecnych na sesji (radny Witucki czasowo nieobecny) uchwała w głosowaniu 
została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej w Popowie Kościelnym. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta przedmiotem uchwały jest nieruchomość – działka 
budowlana, która zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego Gminy Mieścisko 
obowiązującym do dnia 31 grudnia 2003 r. była przeznaczona pod zabudowę mieszkaniową 
jednorodzinną. Jest klient na te działkę. Będzie ona zbywana w drodze przetargu. 

 



 9 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, którą następnie 
poddał pod głosowanie. 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie przy 12 głosach „za” i stanowi załącznik 
Nr  12 do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej zabudowanej w Mieścisku. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta przedmiotem uchwały jest część nieruchomości zabudowanej 
o powierzchni do 0,700 ha w Mieścisku – „Dom Myśliwego”. Zarząd Koła Łowieckiego Nr 
58 „Odyniec” w Mieścisku jako dzierżawca w/w nieruchomości zabudowanej kilkakrotnie 
występował z wnioskiem do Wójta Gminy o sprzedaż w/w nieruchomości. Może to się tylko 
odbyć w drodze przetargowej. Jeśli Rada wyrazi zgodę poczynione zostaną starania żeby tę 
nieruchomość wydzielić i wycenić. 
W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali: 
- radny Rojewski – zapytał skoro sprzedaż nastąpi w drodze przetargu to wygrać może ktoś 
inny, nie „Odyniec” i co wtedy jeśli oni mają dzierżawę na 25 lat ? 
- Radca Prawny – wyjaśniła, że nowy nabywca wszedłby w prawa wydzierżawiającego i 
mógłby tę umowę ewentualnie po spełnieniu pewnych warunków  rozwiązać, a jeśli jest 
dzierżawa na 25 lat to będzie to obciążenie o którym osoby przystępujące do przetargu 
zostały poinformowane które w pewnym stopniu może wpływać na  wartość danej 
nieruchomości. 
- radny Rojewski – zwrócił uwagę, że w uchwale jest zapisane, że to Zarząd Koła „Odyniec” 
chce kupić; 
- Radca Prawny –projekt uchwały  jest przedstawiony, bo z inicjatywy Koła „Odyniec” 
nastąpiła inicjatywa, która spowodowała, że taka myśl powstała i następnie jest przedstawiana 
Radzie. Jeśli taka wola Rady będzie to dopiero będzie uruchomiona cała procedura. 
P.Radca podniosła jeszcze kwestię zapisu w uchwale powierzchni nieruchomości . Otóż w 
uchwale pisze się o powierzchni do ze względu na to żeby koszty ewentualnego podziału były 
uzasadnione. Może się zdarzyć, że po wydzieleniu trzeba będzie określić ściśle metraż i 
wówczas konieczna będzie uchwała określająca konkretny metraż Cała procedura będzie 
rozpoczęta po wyrażeniu woli przez Radę. 
- radny Rojewski – jaki ma interes Koło Łowieckie „Odyniec” aby zmienił się 
wydzierżawiający ? 
- Radca Prawny – wyjaśniła że ich interes prawdopodobnie jest taki, że oni myślą przystąpić 
do tego przetargu i go wygrać. Oczywiście ten który przystępuje do przetargu zakłada, że 
postawi takie warunki i kwotę, że wygra przetarg. 
- radny Rojewski – zapytał kto przystąpi do przetargu w imieniu Koła ? 
- Wójt- wyjaśnił, że Zarząd; 
- Radca Prawny – wyjaśniła, że Koło Łowieckie ma osobowość prawna zgodnie z Prawem 
Łowieckim i może ich oddział przystąpić do przetargu. 
- Wójt – dodał, że można tę nieruchomość dopiero sprzedać, bo w maju ubiegłego roku 
minęło 10 lat od przyjęcia tego obiektu z Agencji Własności Rolnej; 
- radna Kapczyńska – wnioskowała o zabezpieczenie interesu samorządu jeśli chodzi o 
zabezpieczenie tej Sali tj. abyśmy jako samorząd nie płacili żadnych opłat za wynajem  Sali. 
- radny Raysner – zapytał czy nie dojdzie do sytuacji, że Koło „Odyniec” jako 
wydzierżawiający nie skorzysta z prawa nabycia bez przetargu ? 
- Wójt – wyjaśnił, że nie ma takiej możliwości; 
- Radca Prawny – w myśl Kodeksu Cywilnego i ustawy o gospodarce nieruchomościami nie 
ma takiej możliwości zbycia bez przetargu a prawo pierwokupu nie ma w niniejszej sprawie 
zastosowania. 
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W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który 
następnie poddał pod głosowanie. 
Na 13 radnych obecnych na sesji:  10 głosowało „za” podjęciem uchwały i 3 radnych 
„wstrzymało się od głosu”. 
Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej w Mieścisku została przyjęta 
większością głosów i stanowi załącznik Nr  13 do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie przekazania Grupie Energetycznej ENEA S.A rozbudowanego w roku 
2006 oświetlenia drogowego wzdłuż drogi gminnej nr 220553 do Zbietki. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta  Zakład Energetyczny ENEA S.A wymaga aby urządzenia 
wybudowane były jej własnością. Celem przyjęcia do swojej eksploatacji i konserwacji. 
- radny Graczyk – zapytał czy zostały skierowane pisma o zmianę wykładni przepisów w 
kwestii ponoszenia odpowiedzialności. Jeśli gmina przekazuje Grupie Energetycznej 
inwestycje to już nie powinno się jej obciążać kosztami konserwacji. W tym układzie winno 
spadać wszystko na nowego właściciela. Ustawa jest dosyć dziwna bo gmina przekazuje 
pewną wartość i automatycznie ponosi koszty za konserwację czegoś co nie jest jej 
własnością; 
- Radca Prawny – wyjaśniła, że jest to kwestia monopolisty, a nie kwestia prawa. Kwestia 
rozbicia monopolu na rynku energetycznym, która spowodowałaby aby inne warunki w 
umowie były postawione. Na dzisiaj z tą Grupą jesteśmy zobowiązani zawrzeć umowę. Nie 
musimy przekazać, ale skutek nie przekazania będzie taki, że będziemy musieli sami 
dokonywać różnych napraw. 
- Wójt – wskazał na fakt, że Grupa Energetyczna ma wyspecjalizowany sprzęt, 
zabezpieczenia 
- radny Raysner – zapytał czy nie ma możliwości wyegzekwowania czegoś w zamian co 
wydajemy za darmo np. na poczet opłaty za oświetlenie ? 
- Wójt – odpowiadając wyjaśnił, że to jest monopolista i on dyktuje warunki. Do czasu jak nie 
będzie przekazane oświetlenie to nie będzie włączone; Wymaga to usankcjonowania 
ustawowego. 
W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który 
następnie poddał pod głosowanie. 
Na 13 radnych: 12 głosowało „za” i 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 
Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
 
 
Adn. 11 – odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych: 
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
- radnemu Kuryłowiczowi -  jeśli chodzi o rzekę Wełnę to taki wniosek ma być wprowadzony 
przez WZIR do Programu Ochrony rzeki Warty i dorzecza. W budowlach wodnych bardzo 
mało się dzieje, konserwacja też jest słaba. Jest zgłoszona sprawa czyszczenia rzeki Wełny. 
Jeśli zostanie ona oczyszczona to muszą zostać odbudowane jazy, które spowodują 
zatrzymanie tej wody. Taki wniosek jest złożony w planie WZIR. 
- radnej Kapczyńskiej – wyjaśnił, że od 2 tygodni w środowiskach gdzie może wystąpić 
zagrożenie gmina to monitoruje. Dzisiaj również wszyscy pracownicy po gminie rozjechali 
się aby sprawdzić sytuacje na miejscu w domach. W ubiegłym tygodniu w sobotę był wożony 
węgiel. Ponadto gmina jest w kontakcie z policją. 
- radnemu Graczykowi – w sprawie niewłaściwego oznakowania ulicy Pocztowej – 
powiatowej  z ul. Janowiecką -  wniosek został przekazany do Zarządu Dróg Wojewódzkich. 
- radnemu Raysnerowi -  wyjaśnił, że przy tartaku nie ma przystanku. To jest tylko prośba 
kierowców. Stanąć można 15 m od osi jezdni. Jeżeli to dla przyjeżdżających ma być 
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ewentualnym ułatwieniem to może zrobić postój między drzewami ale trochę dalej. Nie 
będzie robione jak teraz bo to jest niezgodne z przepisami. 
Kiedy będzie robiony po lewej stronie tej ulicy krawężnik może będzie możliwość wyłożenia 
4-5 m płytkami. Miejsca do wysiadających z autobusu. Sprawa jest do rozważenia. 
Z kolei na pytanie w sprawie informacji o zagrożeniu wywołanym wysokimi mrozami 
udzieliła Kierownik OPS – P.Grażyna Witucka: 
W swojej wypowiedzi poinformowała, że OPS na koniec grudnia zabezpieczył pewną pule 
środków na wypadek wystąpienia zagrożeń jakie może przynieść zima. Został zrobiony 
objazd  środowisk w których mogłoby zachodzić zagrożenie skutkami zimy; w objazdach 
uwzględniono również bieżące zgłoszenia radnych i sołtysów. Tam gdzie opału wg oceny 
OPS było mało to został uzupełniony i w tym miejscu podziękowała SPPU „MIKOROL” za 
dowieziony w trybie natychmiastowym opał. Również BRK dokonała objazdu obiektów 
komunalnych w naszej gminie celem sprawdzenia ich stanu technicznego.  
W swojej wypowiedzi wskazała że każdy z nas musi się poczuwać w obowiązku żeby pewne 
sytuacje dostrzegać i na swoje własne możliwości w tych trudnych warunkach pomagać i 
zgłaszać o wszystkich niepokojących zjawiskach do OPS. 
 
Adn.12 – Wolne głosy i wnioski. 
 
- radny Witucki – zwrócił uwagę, że wchodząc w Internet i naciskając klawisz z nazwą 
miejscowości nie ma żadnej informacji. Naciskając klawisz Sarbia znajduje  się wzmiankę w 
Starostwie Powiatowym w Wągrowcu albo z naszymi zdjęciami na stronie internetowej 
gminy Nekla. Radny wyraził propozycję aby coś o tych naszych miejscowościach umieścić w 
Internecie. 
- Wójt – „nie wiem czemu Sarbia znalazła się z naszymi zdjęciami w Nekli. W gminie jest 
zatrudniony od 1 stycznia br. informatyk. W pierwszej kolejności należy umieszczać w BIP-ie 
rzeczy, które dzieją się na bieżąco. Wójt przyjął to zgłoszenie za słuszną uwagę i stwierdził, 
że taką witrynę będziemy musieli zrobić. 
- P.Chojnacki – sołtys wsi Jaworówko – nawiązał do kroniki o gminie Mieścisko pisanej 
przez Panią Patro. Powyższa publikacja zawiera wiele nieścisłości, przekłamań danych i być 
może pewne rzeczy są  powielane w internecie z tej właśnie książki. 
- P.Czesłąwa Wieczorek – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej – wskazała, że 
pracownicy GBP bardzo często są na stronie gminy czy Urzędu i zawsze były informacje. 
Być może fakt, że w Internecie nie można odczytać informacji o jakiejś miejscowości jest 
spowodowany wirusem. Z kolei jeśli chodzi o publikację P.Patro to zdarza się, że we 
wszystkich publikacjach Pani Patro są nieścisłości. 
- radny Graczyk – zapytał w sprawie utrzymania drogi Gołaszewo-Janowiec. Ocenił, że 
Dyrekcja Dróg Powiatowych nic, albo czyni w tym zakresie bardzo mało. Dyrektor Zarządu 
na posiedzeniu Komisji, że będzie utrzymywał tę drogę w przejezdności. Na dzień dzisiejszy 
nie przeszedł tam żaden pług ani nie zostało odśnieżone. Miała być wydana dyspozycja przez 
Wójta – BRK ale nie doszło do tego. Jeśli jest to taką uciążliwością dla powiatu, że nie mogą 
utrzymać tej drogi to może oddać ją gminie z pewnymi zobowiązaniami. 
- Wójt – wyjaśnił, że sypanie piaskiem i solą podczas dużych ponad 20 stopni mrozów nic nie 
daje. 
Z drugiej strony musi być kolejność odśnieżania. Zima zawsze zaskoczy.  
- radny powiatowy – P.Synoracki -  wskazał, że po odśnieżaniu na tej drodze powstała 
„lodówka”. Starosta Powiatowy obiecał, że będzie interweniował u Dyrektora Ptaka. Musimy 
przyzwyczaić się, że zimą trzeba potrafić jeździć i nie ma takiej sytuacji, że całe drogi będą 
sypane. Natomiast musimy interweniować tam, gdzie są zawieje lub gdzie są niebezpieczne 
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miejsca. Radny zapewnił, że będzie interweniował żeby droga była odśnieżona w stronę 
Janowca; 
- radny Kuryłowicz – nawiązując do ślizgawicy. Droga wojewódzka  do krzyżówki w 
Michalczy do granicy powiatu była posypana natomiast od granicy było lodowisko; 
- radny Raysner – powrócił do złożonego przez siebie oświadczenia majątkowego w dniu 17 
listopada 2006 r.. Potwierdził fakt, że przy okazji tego oświadczenia chciał udzielić 
wyjaśnienia dla dziennikarzy. Wracając do internetu stwierdził, że ktoś to oświadczenie 
zatrzymał. W związku z powyższym radny Raysner zwrócił się do Przewodniczącego Rady 
aby Rada zajęła  stanowisko czy właściwe jest wstrzymywanie takiego oświadczenia od 
publikacji w internecie ? 
Zdaniem radnego nie ma żadnych podstaw  i powinno być publikowane w oryginalnej treści. 
Zdaniem radnego jest to jego prywatna sprawa i nikt nie ma prawa w to ingerować.  
- Radca Prawny – wyjaśniła, że Trybunał Konstytucyjny stwierdził, że przepisy prawa które 
zaskarżył radny nie są niezgodne z Konstytucją. Jednocześnie przypomniała, że radny w 
pewnym momencie złożył oświadczenie z którego treścią była możliwość zapoznania się na 
sesji. Radca Prawny ustosunkowała się na wniosek Pana Przewodniczącego czy to 
oświadczenie uprawnia radnego do otrzymania diety ? Zdaniem P.Radcy to oświadczenie w 
jego opinii nie spełniło wymogów oświadczenia takiego jakie jest wymagane przepisami 
prawa. Natomiast nie zwrócono się do niej o wydanie opinii co do publikowania. Zdaniem 
Radcy to oświadczenie powinno być opublikowane. Jednocześnie Pan Przewodniczący jako 
odbierający to oświadczenie powinien zawiadomić odpowiednie organy o których jest mowa 
w ustawie o samorządzie gminnym o tym, że takie oświadczenie zostało złożone i o 
ewentualnym podjęciu  działań zmierzających do wyegzekwowania spraw jakie z tego 
wynikają. Natomiast zdaniem P.Radcy Rada nie jest organem, który w drodze uchwały będzie 
głosował, czy oświadczenie radnego ma się znaleźć w BIP-ie ? Natomiast Pan 
Przewodniczący po zawiadomieniu organów skarbowych zdaniem P.Radcy powinien takie 
oświadczenie mimo wszystko w BIP-ie umieścić. 
- radny Raysner – wyjaśnił, że tu nie ma żadnego znaczenia wyrok Trybunału. Tylko pytanie 
czy Urząd Gminy może zatrzymać oświadczenie radnego , czy może w to ingerować ? 
- Przewodniczący Rady –  Jednocześnie wyjaśnił powód nie publikowania do tej pory 
oświadczenia radnego Raysner. Prosząc P.Radcę o opinię w sprawie czy złożone przez 
radnego oświadczenie uprawnia do otrzymania diety ? Odpowiedź była negatywna a zatem 
pozwoliło to sądzić, że tak złożone oświadczenie jest nieważnym i nie podlega publikacji w 
BIP-ie. 
- Wójt – zwrócił się z pytaniem czy jeśli coś jest niezgodne to ma być publikowane  
w BIP-ie ? To świadczy o naszej gminie. Chodzi o dobro naszej gminy. 
- radny Raysner – ponowił zapytanie na jakiej podstawie gmina nie opublikowała 
oświadczenia ? 
- P.Radca Prawny – w odpowiedzi wyjaśniła, że znana jest podstawa prawna na podstawie 
której takie oświadczenie jest składane do BIP-u. Przez 3 lata oświadczenie było składane na 
niewłaściwym wzorze druku, a potem radny złożył na właściwym druku nie przyjmując do 
wiadomości jego treści; 
- radny Raysner – prosił o podanie podstawy prawnej na jakiej podstawie jego oświadczenie 
nie zostało opublikowane. Oświadczył, że on bierze odpowiedzialność za to co napisał. 
Dla rozstrzygnięcia przez Radę podniesionej przez niego kwestii opuścił czasowo salę 
sesyjną. 
Przewodniczący Rady powiadomił radnego Raysnera, że otrzyma pismo celem uzupełnienia 
swojego oświadczenia. Jeśli w ciągu 7 dni te braki nie zostaną uzupełnione to wówczas 
Przewodniczący zwróci się do organów kontroli podatkowej o opinię w tej sprawie i wtedy 
ewentualnie będzie rozważana możliwość umieszczenia tego oświadczenia w internecie. 
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- radny Raysner – ponowił swoje zapytanie czy jest podstawa prawna, która upoważniałaby 
do nie publikacji oświadczenia ? 
- radna Kapczyńska – wyjaśniła, że Rada stoi na stanowisku, że skoro wszyscy radni złożyli 
oświadczenie na obowiązującym druku to ten radny winien zrobić podobnie, co nie 
przeszkadza aby dochodził swoich praw u organów wyższej instancji; 
- radny Staroń – wyjaśnił, że radnych wybrało społeczeństwo. Jeśli 14 radnych poddało się 
temu prawu to ten 15 też winien. Prawo to na dzisiaj jest obowiązujące i innego nie ma. 
- radny Rojewski – ponowił interpelacje zgłoszoną na ostatniej sesji w sprawie usunięcia 
gałęzi zarastających drogę leśną w Zakrzewie; 
- Wójt – wyjaśnił,, że wniosek był skierowany do Zarządu Dróg. 
- P.Babiaczyk – Inspektor Oświaty zaprosił radnych i sołtysów do organizacji i uczestnictwa 
w dniu 19 lutego br. w Gminnej Zimowej Spartakiadzie Mieszkańców Wsi. 
- Przewodniczący Rady – przedstawił zaproszenie Stowarzyszenia Młodych Wielkopolan do 
udziału w VII regionalnych zawodach wójtów, radnych i sołtysów w tenisie stołowym 
organizowanym w dniu 18 lutego 2006 r. we Witkowie. Zainteresowanych prosił o 
potwierdzenie udziału w biurze Rady. 
Na zakończenie Przewodniczący Rady podziękował sołtysowi wsi Mieścisko za 
zorganizowanie sylwestra na rynku. 
W związku z wyczerpaniem punktów porządku dzisiejszej sesji Przewodniczący Rady 
podziękował wszystkim za udział i zamknął XXVI sesję Rady Gminy. 
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